
Mondelinge vragen participatie Boerhaavelaan. 

1. Wat is de mening van het college over het verloop van 
de eerste en tweede (extra) informatieavond over de 
plannen rond de Boerhaavelaan?

Beide avonden zijn goed bezocht ( naar schatting respectievelijk ciract 
200 en circa 80 mensen ) en dat betekent dat veel mensen kennis 
hebben kunnen nemen van de voorliggende ontwikkelingsplan, 
ondanks het ontbreken van een goede microfoon tijdens het eerste 
kwartier van de eerste avond. De reacties geven ook duidelijk aan 
waar in het vervolg mogelijke verbeterpunten moeten worden aan de 
eerder vastgestelde randvoorwaarden. 

2. Is het college van mening dat de 6-weken termijn wat kort is terwijl de 
laatste bijeenkomst pas 10 dec. j.l. Is gehouden. Is dat een faire termijn 
voor bewoners om inspraak te leveren?

Een 6 weken inspraaktermijn is gebruikelijk en geeft voldoende tijd te 
reageren. De eerste informatieavond was daarom aan het begin van 
die periode op 21 november gepland. De tweede avond op 6 december 
is ingepland aangezien het aantal belanghebbenden voortijdig 
vertrokken was. Desalniettemin is er geen bezwaar tegen verleniging 
van die termijn omdat de reacties niet tijdens de kerstvakantie 
verwerkt worden. Dit zal nog gepubliceerd worden

3. Is het college bereid die inspraak te verlengen en over de feestdagen 
heen te trekken?

Zie 2. 

4. Op welke gronden stelde het college tijdens de presentatie dat de raad al 
grofweg gezien akkoord was met de plannen?

De raad heeft nog geen goedkeuring gegeven aan het 
ontwikkelingsplan. De raad beoordeelt het ontwikkelingsplan nadat de 
reacties van belanghebbenden verwerkt zijn, en dat zal naar 
verwachting maart 2008 zijn. Wel heeft de raad op 15 februari 2007 de 
randvoorwaarden aan het ontwikkelingsplan vastgesteld. Het college 
is van mening dat het daarin past. 



5. Is het college bereid om aan bewoners aan te geven welke inspraak zij 
hebben. Indien zij geen inspraak hebben dit ook duidelijk te vermelden.

Tijdens de commissie- en raadsbehandeling van de randvoorwaarden 
is dat ook reeds aan de orde geweest. Daarbij is een stappenschema in 
de voorstellen opgenomen, hetgeen nu gevolgd wordt.  Vanwege de 
eigendomssituatie zit de gemeente in een andere positie dan over het 
algemeen. Bij de beleidsnota 'Bouwen aan Zoetermeer' is participatie 
mogelijk geweest. Naar aanleiding van de reacties van deze periode 
treedt de gemeente in overleg met de ontwikkkelaar over eventuele 
wijzigingen op het ontwikkelingsplan. Dan zal blijken wat de 
projectontwikkelaar bereid is te doen met wat hij op de 
informatieavonden gehoord heeft, en met de schriftelijke reacties..

 In maart kan de raad dan beoordelen hoeverre er een 
belangenafweging heeft plaatsgevonden. Voor de inrichting van de 
openbare ruimte is er weeer meer ruimte voor de belanghebbenden 
om zelf de inrichting te bepalen. 

6. Op de informatieavond heeft een woordvoerder van projectontwikkelaar 
Breevast aangegeven goed te willen luisteren naar huidige bewoners. Is 
het college bereid om dat te faciliteren en zo ja - welke vorm van 
participatie gaat het college dan faciliteren?

Zie 5. 


